
Programmabegroting 2017 raad 8 november 2017 

Allereerst wil ik het college en de ambtenaren een compliment geven voor deze 
programma begroting, een sluitende programma begroting. Ook waarderen wij de 
mogelijkheid voor het stellen van technische vragen zeer Wij kunnen ons voorstellen 
dat er aardig wat extra werk in  heeft gezeten veroorzaakt door het veranderen van 
de BBV 

De begroting voor 2017 en verder ziet er voor het merendeel gezond uit. Wij maken 
ons wel zorgen over de haalbaarheid van deze meer jarenbegroting, zeker voor de 
jaren vanaf 2017. Wij vragen ons af hoe het kan dat er zoveel geld aan de jeugdzorg 
wordt uitgegeven. De jeugdzorg lijkt in onze ogen op een tanker die nu op stoom 
gekomen is  Wij hopen dat deze tanker no bijgestuurd kan worden voordat de wal 
het schip keert. En  helaas wij maken ons ook zorgen over de financiële positie van 
de gemeente. Onze reserves zijn enorm geslonken en dat is geen gezonde zaak 

De zorg is goed opgepakt.  
De mensen die wij spreken zijn positief  

Wij zijn nog steeds kritisch op de kosten en hebben het gevoel dat de urgentie van 
het op de kosten letten slechts langzaam doordringt. 

Leegstand winkels  

Wat ons ook zorgen baart is de leegstand op Den Hof. Om dit proces beter vlot te 
trekken hebben wij als Waalre vanuit de Provincie een (tijdelijke)procesondersteuner 
in huis.Zo hopen wij dat wij kunnen voorkomen dat er nog meer winkels gaan 
verdwijnen 

Geen AZC maar statushouders huisvesten 
Door het wegvallen van een eventueel AZC zullen wij statushouders moeten gaan 
huisvesten om aan onze taakstelling te voldoen. Wij zijn benieuwd hoe de wethouder 
dit denkt te gaan doen aangezien wij geluiden horen dat er nu vooral alleenstaanden 
komen, terwijl wij in hoofdzaak gezinswoningen hebben en er dus sprake van een 
mismatch lijkt te zijn.. 

 
Lumensgroep exploiteert Klooster 
Inmiddels heeft de Lumensgroep de exploitatie van het Klooster overgenomen. 
Wij vinden hun plan erg interessant en hebben er het volste vertrouwen in dat dit 
plan met bed en breakfast en een restaurant levensvatbaar is Het is in ieder geval 
fijn dat er een overnachtingsmogelijkheid in Waalre bijkomt. ‘s avonds een eetzaal 
en ’s morgens ontbijtzaal 

Appeltje van Oranje 
De Pracht heeft een appeltje van oranje ontvangen voor haar werk en de 
betrokkenheid van de vrijwilligers. Dat is een mooie opsteker  

Bouwen met respect voor de omgeving 
In Waalre wordt gebouwd met respect voor de omgeving.  



Er is/wordt op veel plaatsen in het dorp gebouwd, zoals Hoogh Waalre, het 
Brabantia terrein, Beekdael en het nieuwe gemeentehuis zijn daar voorbeelden van.  

Bouw Bastion hotel 
Ook de bouw van het Bastion Hotel is van start gegaan. Door de mogelijkheid die we 
zo krijgen om toeristenbelasting te heffen, pikt ook de gemeente een graantje mee 

De aanbesteding van ons nieuw te bouwen gemeentehuis is rond, 
Vlassak Aannemingsmaatschappij uit Budel gaat het realiseren. Mooi dat een 
aannemer uit de regio de gunning gewonnen heeft.  

Afvalscheiding 

Recent is een proef gestart in de wijk de Voldijn om met een speciaal ontworpen 
bakfiets  die 2 keer per week daar het restafval ophaalt per bakfiets. Wij zijn 
benieuwd naar de uitkomsten van deze afvalbakfiets proef.  
 

Nieuwe natuur 

Bij het knooppunt de Hoght ontwikkelt Waalre samen met de gemeenten Veldhoven 
en Eindhoven en de provincie een stuk nieuwe natuur dat als uitloopgebied kan 
dienen voor de werknemers van de Campus en ASML 

Goed voor mekaar Waalre 

Sinds 21 oktober is het platform GoedvoormekaarWaalre in de lucht  

Dé website voor Waalre waar vraag en aanbod voor hulp en vrijwilligerswerk te 
vinden is. Het lijkt ons een mooie manier om vraag en aanbod van inwoners met 
elkaar te verbinden. 

Openbaar vervoer 

Straks hebben we wel een HOV lijn over de Eindhovense weg, maar rijden er minder 
bussen door het dorp . Wat valt daar in dit stadium nog aan te doen? 


